
 

 

 

Protokoll från styrelsemöte 3/4 2025 

Närvarande: Anders Jarl, Sarkan Gasrawi, Carina Bengtsson, Peter Fasth, Adam Gemheden 

                  Conny Larsson, Emil Nyquist, Sören Persson, Lars Ericson och Lars Tegvall (adj.)  

 

Plats: Rosendala 

1. Mötet förklarades öppnat. 

2. Till justeringsman valdes Carina Bengtsson. 

3. Föregående mötesprotokoll godkändes. 

4. Ekonomi. Likvida medel uppgår till 2.478 tkr. Ca 30% av medlemmarna betalar inte 

sina JSS-fakturor i tid. Beslutade att skicka en påminnelse ca 3 dagar innan 

förfallodatum.  

5. Information från sektionerna. 

Huskvarna hamn (Lars Tegvall) 

Renovering av brygga södra inre är klar. Norra inre kommer att färdigställas 

innan semesterperioden. Kommunens sjömack i södra hamnen kommer att vara klar 

till 1 maj. Försäljning av HVO 100 diesel och 98 oktan bensin. 

Rosendala (Conny Larsson) 

Plåthallarnas tak behöver renoveras. Besiktning kommer att genomföras. Kostnad för 

besiktning kommer att beslutas/godkännas av Conny och Emil. 

Klubbstugan behöver renoveras. Conny har tagit fram förslag på en layout. 

Ett samrådsmöte kommer att ske med berörda sektionsledare för att få in vilka 

utrymmesbehov som finns samt andra idéer i frågan. Kallelse skickas av Lars E. 

Kran (Sören Persson) 

Vissa förbättringar är planerade som gångbro med gallerduk samt kontroll 

överlastskydd. 

Munksjö slipen (Lars Tegvall) 

Vissa båthus är i dåligt skick. Åtgärdsplan kommer. 

Jönköping hamn (Emil Nyqvist) 

Delar av stugan renoveras. Ser bra ut. 

Sjöbo (Anders Jarl) 

Hitintills ingen återkoppling från sektionsledningen. 

Segel (Lars Ericson) 

Kommande aktiviteter är bl.a. Seglarcoaching med start 13 maj, deltagare i DM c55 i 

Karlstad, Nationaldagsregattan 6 juni i Jönköping, deltagare i Tjörn Runt och SM c55 i 

Arkösund samt Southern Wättern Regatta 12-14 september. 

Ungdom (Adam Gemheden) 

Aktiviteter är bl.a. underhåll av klubbens båtar, seglarskola ungdom med start 7 maj, 

Skolsegling ”1000” i slutet på augusti och vuxenseglarskola i början på september. 

Fiske (Conny Larsson) 

Planerat ett antal fisketävlingar med start helgen 5-6 april. Sker utplantering av laxyngel 

i Vättern. En stor insats för laxfisket. 

Bidrag (Sarkan Gasrawi) 

Arbete sker löpande.  

 



FEST (Carina Bengtsson) 

Sektionen kommer bl.a. att medverka den 6 juni samt SWR. 

 

6. Conny presenterade förslag för att förbättra trivsel inom JSS. Uppföljning 

på kommande styrelsemöten.  

7. Förslag på körjournal och milersättning avseende bilresor för JSS räkning fastställdes. 

Blanketten skall justeras med tillägg flera rader. Ersättningen uppgår till 25kr/milen. 

8. Funktionsbrygga. Löpande kostnader för själva bryggan bokförs på Rosendala hamn. 

Kostnader för funktionsliftarna (Rosendala & Sjöbo) bokförs på Ungdom. 

9. Brandskyddsorganisationen och kameradokumentationen för 2025 godkändes. 

10. Övriga frågor 

Underhållsplan. Lars E kallar sektionsledarna till ett uppföljningsmöte. 

Hållbarhetsplan. Carina håller i frågan och behöver fler till sin grupp. Planen måste 

presenteras för Destinationen avseende bidrag till SWR.   

Svensk Lag. Sarkan presenterade hur systemet fungerar. 

Media. Adam ställde frågan vad som gäller avseende försäljning/genomförande av Event 

i JSS. Osäkerhet råder i frågan avseende beskattning. Emil kontaktar skatteexpert. 

 

 

 

Vid protokollet                                                 Justeras: 

 

 

Lars Ericson                                                     Carina Bengtsson 

 

 

 

 

 


